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Mötesprotokoll från Landsbygdsrådets arbets-
gruppsmöte 2020-12-16, 17.30 – 19.00.  
 
Mötet hölls via Skype. 
 

Deltagare: Karl Gemfeldt, Katarina Honoré, Dan Löfgren, Lars Nilsson, 

Karna Palmquist, Inga Rosén, Jeanette Skoog, Kerstin Hallenborg, 

Yvonne Kievad, Ann Djerf Svensson och Fredrik Lager  

 

Återbud: Sara Persson, Bodil Fredriksson och Jonas Elnefur  

1, Karl Gemfeldt, ordförande för landsbygdsrådet hälsar välkommen och 

förklarar mötet öppnat.   

2, Dan Löfgren valdes som justerare.  

 

3, Dagordningen fastställdes och godkändes.  

 

4, Föregående protokoll gicks igenom och godkändes.  

5, Mötesplan och datum för 2021-års arbetsgruppsmöten. Fredrik fick i 

uppdrag att ta fram ett förslag på datum. Förslaget stäms av med Karl och 

Katarina. Förslag på datum är: 24/2, 5/5, 16/6, 8/9, 3/11 och 15/12. 

På grund av rådande pandemi ser det ut som de två första mötena kom-

mer ske via Skype. Har vi tur kan kanske vårt möte i juni ske fysiskt. 

 

6, Beslut av inkomna ansökningar till landsbygdsfonden 

 

• Tollarps Byalag ansöker om 5 000 kronor till aktivitetsstöd för Alla 

Helgons dags firande. Rådet beslutade att inte bevilja ansökan. Vid be-

slutet deltog inte Inga Rosén på grund av jäv.  

 

• Maglehems Bygdegårdsförening ansöker om 30 000 kronor till reparat-

ion av bygdegården där de vill klä den södra ytterväggen med plåt samt 

byte av fönster. Landsbygdsrådet beslutade att bevilja 12 500 av det 

sökta beloppet 
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• Smultronstället Willandsgården ansöker om 30 000 kronor till att bygga 

en vattenåtervinning i trädgården för att minska förbrukningen. Lands-

bygdsrådet beslutade att bevilja 17 500 av det sökta beloppet 

 

• Arkelstorps båtklubb ansöker om 8 000 kronor till två bänkbord till 

småbåtshamnen vid Oppmannasjön. Landsbygdsrådet beslutade att be-

vilja hela det sökta beloppet 

 

• Degeberga Byalag ansöker om 30 000 kronor till en offentlig större 

klocka vid spontanidrottsplatsen samt för att kunna 

plantera lite småträd och växter samt enkla utebänkar till att sitta på. 

Landsbygdsrådet beslutade att bevilja 10 000 av det sökta beloppet. Vid 

beslutet deltog inte Lars Nilsson på grund av jäv.  

 

• Gärdsköpinge Villaförening ansöker om 18 955 kronor till renovering 

av Stuan vid Gamla badplatsen i Köpinge. Landsbygdsrådet beslutade att 

bevilja 15 000 av det sökta beloppet. Vid beslutet deltog inte Karna Pal-

mquist på grund av jäv.  

 

• Willands IBK ansöker om 20 000 kronor till material, marknadsföring, 

licenser och hallhyra till projektet Byabandy. Rådet beslutade att inte be-

vilja ansökan. 

 

• Kristianstads Teaterförening ansöker om 24 000 kronor för att utveckla 

arbetet med att arrangera scenkonst på Kristianstads landsbygds 12 mö-

tesplatser. Rådet beslutade att inte bevilja ansökan. 

 

• Djurröds Byalag ansöker om 21 000 kronor till inventarier till klubbstu-

gan. Landsbygdsrådet beslutade att bevilja 15 000 av det sökta beloppet 

 

• Huaröds Byalag ansöker om 30 000 kronor för stöd till ansökan till 

skolinspektionen om att bilda en friskola i Huaröd. Landsbygdsrådet be-

slutade att bevilja 22 500 av det sökta beloppet. 

 

• Oppmanna Vånga Bygderåd  ansöker om 30 000 kronor till avgifter för 

bygglov samt nybyggnadskarta för fågeltorn och vindskydd. Lands-

bygdsrådet beslutade att bevilja 22 500 av det sökta beloppet. Vid beslu-

tet deltog inte Ann Djerf Svensson på grund av jäv.  

 

• Kristianstads Sim- och livräddningssällskap ansöker om 30 000 kronor 

som ska gå till att simkunnigheten i vårt närområde ökar genom att ge-

nomföra simundervisning i mindre orter. Rådet beslutade att inte bevilja 

ansökan. 

 

7, Ersättning till representanter som deltar i landsbygdsrådets möten: 

Kristianstads kommun ersätter de representanter som representerar en 

samhällsförening/byalag med 250 kronor per mötestillfälle. Ersättningen 

betalas ut till föreningen och inte till den enskilde ledamoten.  

Under december månad kommer utbetalning att ske för 2020 års möten. 
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8, Information och diskussioner om belysning längs vägar på landsbyg-

den samt arbetet med bredbandsutbyggnaden. 

 

9, Övriga frågor. Kerstin Hallenborg tog upp att inom ramen för Leaders 

arbete pågår det ett arbete med att ta fram en ny strategi som ska vara 

gällande för nästa programperiod som sträcker sig mellan 2023-27. Stra-

tegin utformas utifrån det lokala behovet och landsbygdsrådet kommer 

med all sannolikhet bli involverade i det arbetet. 

Jeanette berättade att Riksidrottsförbundet har arbetat fram ett lands-

bygdsprogram som har blivit klart i dagarna. Vi bestämde vi att vi på 

nästa möte går igenom programmet.  

 

10, Karl Gemfeldt avslutade mötet.   

 

11, Nästa möte håller vi den 24 februari.   

  

 


